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Respostes a la Ciutadania del PSC al Ple de 21/11/2007 
 
Registre 19908 
Sr. Luis M. Fernández del Campo  
Preguntes al grup de govern municipal i als grups de l’oposició. 
 
El pasado 15 de mayo, a las 14:15, en plena campaña electoral, llamaron 
al portero automático de mi finca, identificándose como “Correo del 
Ayuntamiento”. Inmediatamente, bajé a recoger en el buzón el citado 
correo, encontrándome dos folletos: el anuncio de un concierto en Santa 
Magdalena, y el programa electoral del PSC de Esplugues, con las 60 
medidas propuesta por la candidata Pilar Díaz. 
He confirmado con otros convecinos y amigos en nuestra ciudad que el 
doble reparto citado se ha efectuado igualmente en otros barrios, y en 
iguales condiciones (Identificándose como “Correo del Ayuntamiento”), 
por lo que la entrega efectuada en mi portal no es una casualidad, sino 
que corresponde a un mismo patrón. A la semana siguiente, también e 
campaña electoral, volvió a suceder lo mismo, pero entonces con la 
información de  una exposición y con la revista “La Rosa de Esplugues, 
del PSC. 
 
Este extraño sistema de reparto me provoca una duda, que espero me 
resuelvan uds. el grupo de gobierno, como gestores; y la oposición como 
controladores; de los fondos públicos del Ayuntamiento. Entiendo que en 
el Ayuntamiento constará claramente los servicios contratados con la 
empresa de reparto, al igual que en el PSC, y se podrá aclarar fácilmente 
este suceso. 
 
De las siguientes opciones , ¿cuál es la real?  

a) Se trata de un mailing costeado por el PSC para el envío de su 
programa electoral, y se ha aprovechado para repartir la 
información sobre el concierto en Santa Magdalena. 

b) Se trata de un mailing costeado por el Ayuntamiento para informar 
del concierto en Sta. Magdalena, y se ha aprovechado para repartir 
publicidad del PSC. 

c) Se trata de un envío mixto, costeado a partes iguales por el 
Ayuntamiento y por el PSC, dado se trata de reducir coste en 
ambas instituciones 

d) Otra opción a determinar. 
 
Como ciudadano, me preocupa gravemente que los fondos municipales 
se puedan haber utilizado en beneficio de la campaña electoral de un 
partido concreto, y no para dar un servició a todos los ciudadanos de 
Esplugues. Es por ello que les ruego una respuesta concreta, y si se 
hubiera producido un comportamiento irregular en la gestión de fondos 
municipales se tomen las medidas oportunas.  
 
Si les parece, dentro del contexto de la pregunta y en el aquest sentit, 
contestaré al final. Es otras opciones. Se trata de un mailing costeado por el 
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Ayuntamiento para reparto de publicidad institucional y de un mailing costeado 
por el PSC para reparto de publicidad del PSC.  
 
El hecho que yo quiero despejar finalmente se refiere a que, evidentemente, 
esta empresa es la que tiene la adjudicación de la distribución de toda la 
propaganda institucional del Ayuntamiento, y es una empresa que se mueve en 
el ámbito municipal, y por tanto, todas las empresas que están radicadas aquí 
la utilizan para repartos. Puede haber coincidido eso en alguna ocasión, en 
esta ocasión y quizá en alguna más, pero concretamente le pedimos nosotros 
explicaciones a la empresa de qué es lo que habría pasado. Ellos nos dicen 
que el 15 de mayo ocurrió que, cuando habíamos empezado la distribución, 
para esto la información, de la información del concierto, nos llamaron desde la 
agrupación del PSC para distribuir un programa electoral con suma urgencia. 
Entonces, lo que hicieron fue, sin consultar al Ayuntamiento y solamente para 
ganar tiempo, y seguramente por un error de concepto, ya que no dimos la 
importancia que tenía a distribuir las dos cosas juntas, y por tanto, inducir a la 
confusión a la que realmente condujo, se repartió conjuntamente esas dos 
publicaciones.  
 
El 23 de mayo no sucedió así. La semana siguiente, porque ustedes hacen 
referencia a la semana siguiente, ¿qué pasó la semana siguiente? Pues la 
semana siguiente fueron dos equipos distintos, que distribuyeron las 
publicaciones, uno y otro, lo que pasa es que coincidieron en los buzones 
juntas. Ésta es la explicación que nos da la empresa, a la que nosotros 
evidentemente, como Ayuntamiento, puesto que ellos tienen la instrucción de 
que cada vez que llevan publicidad municipal lo digan, es publicidad 
institucional, publicidad municipal, pues lo dijeron, e hicieron esto que 
realmente no es correcto. Aprovecharon la circunstancia por el precio, digamos, 
de dos, hacer un solo viaje. 
 
Registre 19909 
Sr. Luis M. Fernández del Campo  
Preguntes al grup de govern municipal i als grups de l’oposició. 
 
Consejo de la Agrupación Local de Ciutadans – Partido de la Ciudadanía – 
Baix Llobregat Sud. 
Recientemente se ha venido produciendo en diversas localidades de 
Cataluña una serie de desagradables incidentes, que afectan al normal 
clima de convivencia, y a la imagen de las instituciones y de los legítimos 
representantes de los ciudadanos, algunos de ellos muy graves, como las 
amenazas de muerte al presidente de Ciutadans (D. Albert Rivera), a 
miembros del Consejo General del Poder Judicial, la bomba instalada en 
la sede de ICV en Sant Andreu, las quemas de fotografías del Jefe del 
Estado, etc. 
 
Y aunque afortunadamente en Esplugues no tenemos que lamentar 
comportamientos incívicos en este sentido, solicitamos al grupo 
municipal socialista y a los demás grupos políticos representados en este 
consistorio, su condena en concreto a las amenazas realizadas a D. Albert 
Rivera (presidente  de Ciutadans – Partido de la Ciudadanía), y en general 
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a toda forma de violencia contra representantes electos, y contra los 
símbolos del Estado. 
 
Bien, nosotros en ese sentido pues también compartimos la opinión, 
parcialmente, que ha manifestado la portavoz de Iniciativa. Está todo mezclado 
un poco aquí. Es evidente que lo que sí que condenamos con toda rotundidad, 
como no podía ser de otra manera, es cualquier acción de amenaza o 
violencia, presión o coacción sobre cualquier cargo electo o sobre cualquier 
persona. 
 
Registre 21152 
Sr. Edi Rovira Góngora 
Preguntes per a l’equip de govern 
 
Les persones de mobilitat reduïda demanem: Que es construeix un pas 
adaptat al carrer Ignasi Iglesias cantonada Manuel de Falla amb el Pla que 
té l’Ajuntament per l’any 2007 segons va dir vostè al Ple del 22-12-06. 
Aquesta petició ja s’ha fet reiteradament el 10-12-05, 10-11-05, 31-05-06. 
El portaveu municipal va contestar en aquell moment: “Hem donat 
instruccions als serveis corresponents en el sentit d’efectuar l’adaptació del pas 
dins el programa d’intervenció als diferents barris de la ciutat en matèria 
d’accessibilitat durant el primer semestre de 2007”. Falta un mes i uns dies 
per acabar l’any i tot continua igual. No se fet res. 
Em van dir que es faria en els diferents plens (abans esmentats), em van 
enviar una llista (el 9-5-07) amb els passos que es volien adaptar durant 
l’any 2007 (falten la meitat) i va ser un dels temes “estrella” del programa 
electoral per les eleccions municipals de Maig de 2007 d’aquest Equip de 
Govern. 
Em podria donar un plaç. 
 
Doncs jo no vaig dir això perquè no estava a l’Ajuntament com a regidor en 
aquell moment. 
 
Bé, primer, concretar que evidentment, aquest no és un dels temes que 
considerem estrella dins el programa electoral, sinó que hi ha altres temes, 
sense deixar de banda cap d’ells, que tenen una importància segurament més 
transcendental per a la ciutat. Respecte a això, la pregunta seria que aquest 
pas, la resposta que em donen els tècnics quan jo els hi he preguntat, em diuen 
que és més complicat fer-ho del que sembla, i estan en aquests moments 
executant un petit projecte tècnic per a contemplar la seva realització. Quan 
estigui fet aquest, el valorarem i el programarem 
 
En el Ple de 19-9-07 li vaig preguntar: 
Registre 17164 
En el carrer Molí cantonada Laureà Miró, hi ha pas de peatons que per un 
costat té un pas adaptat molt bé i per l’altre té el pas adaptat aixecat uns 2 
cm per sobre el carrer, i les cadires de rodes elèctriques no poden pujar. 
 
Els demano, que posin una mica d’asfalt i fer una mena de rampa i així 
evitar el desnivell. 
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En el carrer Vicenç Bou cantonada Eduard Toldrà i en el carrer Eduard 
Toldrà cantonada Vicenç Bou, hi ha dos passos adaptats molt ben fets 
però molt mal acabats, ja que tenen un desnivell de més o menys 2 cm 
respecte al carrer i això impedeix a les cadires de rodes elèctriques pujar 
soles. Li demano que posin una mica d’asfalt i així eliminar aquest 
desnivell. 
Ja fa 2 mesos i tot continua igual, no se fet res. 
Tan difícil és posar una mica d’asfalt. 
Em podria donar un plaç. 
 
Bé, contestar en aquest sentit, que pel que fa referència a Vicenç Bou – Eduard 
toldrà, a data d’avui m’han confirmat que ja està realitzat, i pel que fa al de Molí 
cantonada Laureà Miró, sí que hi ha una resposta tècnica que a mi no m’acaba 
de satisfer, per que diuen que la col·locació de formigó provocaria que hi 
hagués alguna mena de bassal. Jo entenc que per 2 cms no ha de ser un 
impediment, i per tant, aniré a veure-ho personalment, i si estimem que no hi ha 
cap problema i no es provoca cap mena de bassal ho posarem 
 
 
Registre 22120 
Sra. Felisa Melo 
Per al grup socialista 
 
S’optarà aquest any pel mateix procediment que l’any passat, és a dir, 
contractar una empresa forània per tal que ens organitzi les festes de 
Nadal i Reis, o s’optarà per donar la responsabilitat i el recolzament 
necessari a les entitats culturals del poble per tal que organitzin  una festa 
arrelada a la nostra idiosincràsia i realitat? 
 
Ha de quedar ben clar que les festes de Nadal i de Reis no les organitza cap 
empresa forana, sinó que aquestes festes les impulsa l’Ajuntament, 
conjuntament amb totes aquelles entitats que hi volen participar, com de fet ja 
es dona. Hi ha moltíssimes entitats que participen a les dues celebracions, per 
tant, no és una empresa forana qui organitza aquestes festes.  
 
Una altra cosa és que hi hagi o s’encarregui a una altra empresa la realització, 
l’actuació concreta, puntual, en algun moment concret, o la organització d’algun 
acte en concret. Són coses diferents. Per tant, que quedi ben clar que és 
l’Ajuntament i les entitats que hi volen participar les que impulsen les festes de 
Nadal i de Reis. 
 
Registre 22121 
Sra. Elisabet Millà 
Per al grup socialista 
 

1. Ja han parlat els portaveus del cas del cap de policia Jesús 
Kiercheben? A quines conclusions han arribat? 
 
Bé, sobre això, vàries qüestions. La primera d’elles fa referència a que 
va haver-hi una reunió amb els portaveus, on va assistir l’instructor de 
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l’expedient per explicar quines eren les dificultats. L’instructor de 
l’expedient va dir que, de les declaracions que obraven a l’expedient, no 
hi havia possibilitat d’obrir un expedient disciplinari pels fets ocorreguts a 
Esplugues, això m’ho va dir a mi, jo comparteixo l’opinió que tenen la 
majoria dels portaveus sobre aquests fets, per tant, si hi ha manera que 
hagi noves aportacions, dóna una nova oportunitat per completar 
aquests expedients, però la resolució que proposa l’instructor és en 
aquest sentit. 
 
D’altra banda, aquest expedient també està aturat. I perquè està aturat? 
Per que hi ha dues coincidències. D’una banda la jurisdicció 
administrativa, que som nosaltres, i d’altra banda, d’un jutjat del penal. 
En aquest cas, quan es dóna aquesta circumstància, el que diu la llei és 
que fins que no hi hagi els fets provats, o hagi declaració de fets provats 
per part del jutjat del penal, doncs el procediment administratiu ha de 
quedar en suspens.  
 
Dues coses per concretar, per deixar-ho ben clar. D’una banda, tal com 
està en aquests moments l’expedient, diu que no hi ha matèria per obrir 
un expedient disciplinari, i d’altra banda, l’expedient està aturat fins que 
no hi hagi una resolució judicial.  
 
I perquè no ens presentem nosaltres com acusació particular, que és 
una cosa que s’ha repetit reiteradament? Doncs precisament no ens 
presentem, per que si nosaltres ens presentem estem prejutjant la 
resolució d’un expedient que també hem instruït, és a dir, hem d’esperar. 
Si ens presentem estem prejutjant l’acusació o ja prejutgem l’actitud de 
l’Ajuntament condemnatòria. El que hem de fer és veure com es resol i 
en tot cas resoldre després nosaltres el nostre propi expedient 
disciplinari.  
 
Ja dic que si hi ha noves aportacions, i en aquest sentit farem les 
indagacions a través de la policia local, si hi ha altres establiments on es 
va produir això i per tant això porta a que hi hagi més dades per poder 
iniciar un expedient disciplinari ho farem, evidentment.  
 
Nosaltres no vàrem atendre el suggeriment del Sr. Roger Pons, portaveu 
de Convergència, per que qui té la competència per a iniciar un 
expedient i per a acabar-ho i resoldre’l és l’Ajuntament, no són els 
Mossos d’Esquadra, i tenim mitjans sobrats nosaltres, i gent tècnicament 
qualificada i independent com per a portar aquest expedient. De fet, els 
expedients de personal sempre els porten instructors que coincideixen 
en la seva professió de tècnic jurídic. Com demostra, primer coneixedors 
de la llei i després per que tinguin total independència.  
 
Per tant, d’amagar, tal com s’ha insinuat, res de res, volem la màxima 
transparència i volem resoldre el tema de la manera més justa possible, 
tot i que entenem, i ho he manifestat públicament, que hi ha una 
responsabilitat per part d’aquest senyor, i que sí que entenem que en 
alguns moments s’hauria pogut produir aquest abús d’autoritat. Si la 
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documentació, els documents, les declaracions, donen peu per fer això, 
ho farem, això que quedi ben clar. 
 

 
2. En el supòsit que el pla CAUFEC es porti a terme, començaran a 

soterrar les torres elèctriques, que és en definitiva la prioritat del 
projecte abans de començar a construir? Si no és així per què? 

 
Bé, jo, el que li puc dir és que és possible legalment fer les dues coses, 
però hi ha un requisit previ. Legalment és possible fer les dues coses, 
començar la urbanització i el soterrament i començar la construcció dels 
immobles, però haurien de dipositar el 100% del valor de les obres 
d’urbanització com a fiança. La resposta doncs és aquesta. 
 
 

 
Registre 22122 
Sra. Txell Fité 
Per a la regidora d’Immigració 
 
Quina és la política concreta que porta a terme la regidoria d’Immigració? 
Amb quins col·lectius i entitats treballa? 
 
A la pregunta de la Sra. Fité per a la regidora d’immigració, com que ja vàrem 
dir que nosaltres enteníem que el que faríem seria contestar les preguntes al 
portaveu habitualment, excepte alguna ocasió que així s’estimés, permeti’m 
doncs que contesti jo aquesta pregunta.  
 
Hi ha dos òrgans municipals. Un és el Comitè d’Immigració i l’altre és el Consell 
d’Immigració, i la finalitat de l’Ajuntament i d’aquests òrgans és debatre amb el 
Consell d’Immigració les polítiques que l’Ajuntament impulsa en aquest camp, 
adreçades fonamentalment a la integració dels nouvinguts i nouvingudes. Es 
tracta de garantir la cobertura de les seves necessitats sanitàries, socials i 
educatives, i el suport social en igualtat de condicions que la resta de la 
població. 
 
 
Registre 22123 
Sr. Jordi Raventós 
Per al grup socialista 
 

1. Quant ha suposat d’ingrés a l’ajuntament l’import de les taxes 
d’obres del Pla CAUFEC? 
 
En aquest moment res, zero, no han presentat cap llicència de 
construcció d’habitatge. 
 

2. Dels impostos recaptats per permisos d’obres de CAUFEC quina 
quantitat repercutirà directament en benefici dels barris afectats? 
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Quin % anirà a parar a Finestrelles? Quin a Ciutat Diagonal? Quin a 
Can Vidalet? Quin a la Miranda? 

 
Doncs el que queda clar és que tot el que es recapti en concepte de 
llicències de Caufec o per qualsevol altre concepte en relació a aquest 
planejament s’integraran en el pressupost d’ingressos de l’Ajuntament, i 
pretén actuacions en aquests barris i en altres, no podem parlar de 
percentatges per que tampoc té cap mena de sentit. Podem parlar 
d’actuacions i de necessitats, i de prioritats, però no de percentatges. Em 
deia l’alcaldessa que també, evidentment, és per al conjunt 
d’equipaments de la ciutat. 
 

3. Sobre els arbres de l’avinguda Jacint Esteve que s’ha comunicat 
que seran arrencats i trasplantats, 

* Han posat cicatritzant a les ferides que els arbres tenen com 
a conseqüència de la poda a què han estat sotmesos? Si no 
s’hi posa cicatritzant, aquests arbres que són de l’hemisferi 
sud i que ara estan en període estival poden patir mals 
irreversibles degut al fred que s’apropa. 

 
Miri, a mi m’agradaria tenir els coneixements tècnics que té vostè 
en aquesta matèria, però no els tinc, i per tant, jo me’n refio dels 
informes tècnics, i el que em diuen és que l’opinió dels tècnics en 
aquesta matèria, almenys el que ens surt a nosaltres, diuen que 
l’aplicació de cicatritzants s’ha demostrat ineficaç i fins i tot 
contraproduent. Això és el que ens comenten. 

 
* Quantes tipuanes arrencaran per a trasplantar-les després? 

 
La idea era no arrencar-ne cap. 
 

* Arrencaran el mínim d’arbres possible per tal de no fer-los 
mal? 

 
És veritat això que no és el millor moment per fer el 
trasplantament, i el que pensem és que en aquests moments hem 
buscat la manera que sigui compatible no arrencar-les, i esperar 
el darrer moment per arrencar-les, o treure-les més que arrencar-
les amb el pa de terra, i poder-les trasplantar immediatament al 
mateix lloc, per garantir al màxim les seves possibilitats de 
supervivència. 

 
Prioritzaran la vida dels arbres a poder treballar més o menys 
còmodament? En ser com ja he dit de l’hemisferi sud, 
aquesta no és la millor època per a ser trasplantats. 
 
Evidentment que aquest és un objectiu clar. Preservarem la vida 
dels arbres, evidentment, tal com he comentat abans, i per fer 
aquest trasplantament de la millor manera, arrencant el pa i fent 
aquest repicatge previ, sempre que això sigui possible. És 
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possible que amb algun arbre això no sigui per que estigui 
enganxat a un servei, a una canonada d’aigua o el que sigui. S’ha 
de veure, però la idea és concretament aquesta.   

 
* En cas de no procedir d’aquesta manera, que creiem que és 

la correcta, em podrien justificar el per què? 
 

Compartim els criteris que ens manifesta, i pensem que és la 
manera correcta d’actuar. 

 
Registre 22124 
Sra. Núria Roig Mariana 
Per al grup socialista 
 

1. Qui ha de fer la remodelació de les Moreres? Per què no s’ha 
començat encara? 

 
L’ha de fer l’Ajuntament aquesta remodelació. Hi ha el projecte fet, 
l’import del projecte són 14 milions d’euros, i si no han començat encara 
és per un tema de buscar els recursos financers per poder portar 
endavant aquesta actuació, que la tenim pensada, integrada dins el 
programa d’Actuació Municipal, i pensàvem doncs que l’haurem de 
començar el proper exercici 2008. Ens ha arribat fa molt poquet 
l’autorització de començament de les obres per part de la Secretaria 
General de l’Esport. Si no dóna l’autorització tampoc es podia començar. 
Ens l’han donada i a més ens han confirmat una subvenció entorn al 
800.000 euros, per a dues actuacions, concretament per al que és el 
pavelló pav-3 i per al gimnàs. 

 
2. Quines són les “numerosas firmas punteras” que segons el pont 

159 acollirà el parc empresarial que es construirà a la zona de 
CAUFEC? 
 
Ens han fet comentaris sobre una sèrie d’empreses de primer nivell 
interessades, que jo no les diré ara per que és un comentari que ens han 
fet de contactes que han tingut. Tampoc he vist cap contracte signat, per 
tant, jo no els hi diré ara quines empreses m’han comentat, per que no 
tinc l’evidència que hagin signat en aquests moments cap mena de 
contracte. El que sí que és evident és que per les característiques del 
parc empresarial, d’innovació empresarial, sí que estem segurs que 
vindran firmes de primer nivell, i que Esplugues contarà amb un centre 
d’activitat comercial i econòmica de primera magnitud. 

 
3. “El nou equipament Socio Sanitari” que surt en el pont 159 pàg. 5 

en què consistirà exactament? 
 

No està definit, encara no està definit. 
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4. La pista esportiva de Finestrelles porta més de 18 mesos amb 
tanques “provisionals”, permanents. Quan tenen previst arreglar-la 
per poder-ne fer ple ús? 

 
És veritat, divuit mesos és un període de temps molt llarg, i tenen tota la 
raó, per que en aquest cas, jo penso que divuit mesos és temps suficient 
com per a haver-hi intentat resoldre les anomalies. Tenim aquesta 
actuació paralitzada per que estem treballant amb la possibilitat de posar 
un pàrking en aquesta pista, aprofitar el subsòl per posar un pàrking, que 
farà falta, i a la vegada aprofitar per fer l’arreglament superior d’una 
manera definitiva. 
 
 

 
Registre 22126 
Sra. Mª Teresa Carbonell 
Per al grup socialista 
 

1. Fa dos estius que no es pot utilitzar la piscina de les Moreres, que 
cobreix un servei a tota una part d’Esplugues que queda allunyada 
de la Baronda i La Plana. 

 
Com que encara no s’han iniciat les obres que en un exemplar de la 
revista El Pont de l’any 2005 (adjuntem còpia) deia que estarien 
acabades el juny del 2007, és que s’ha cancel·lat el projecte? 
Podrem l’estiu proper gaudir una altra vegada de la piscina de les 
Moreres? 
 
Jo ja he contestat en part a aquesta pregunta, en el sentit que hi ha 
hagut, és un tema financer, de finançament, de la inversió, que és molt 
elevada, de 14 milions d’euros. Però en qualsevol cas, el que vàrem fer 
dins el pla d’equipaments esportius a nivell local, és distribuir aquest 
tema de les piscines. Ja vàrem comentar que el que seria la piscina 
d’estiu a l’aire lliure seria la piscina del Parc dels Torrents, i que hi hauria 
dues piscines cobertes, una és la que ja hi ha ara al poliesportiu de La 
Plana, i un altre a un altre poliesportiu a fer al sector de Can Cervera, 
molt a prop del de Can Vidalet i Can Clota. Aquestes serien les dues 
piscines per a oci, esport i salut, i la de a l’aire lliure seria només una, 
centralitzada al cor de la ciutat, que seria la del Parc dels Torrents.  
 
No s’ha cancel·lat el projecte, per tant, i ja hem comentat que el 
pensàvem incloure dins de les actuacions del pressupost d’inversions de 
l’any 2008. 
 
Entenem que aquest és un projecte ambiciós i que es plurianual, no 
l’acabarem en un any ni un any i mig. 
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2. Com està la cessió del Sagrat Cor i el Sant Crist a la parròquia? 
Podien fer efectiva aquesta cessió aprofitant les festes 
nadalenques? 
 
Hi ha un acord, un model de conveni que va aprovar la junta de govern 
el 20 de setembre d’aquest mateix any. El que passa és que hem 
demanat pressupost, hi ha un informe tècnic sobre els danys, entre 
cometes, fonamentalment són corcs que té la figura del Sagrat Cor, no 
així el Sant Crist, que té unes trencadisses a una de les mans, és de 
fusta també, i estem buscant pressupostos per fer la rehabilitació i 
entregar-lo a la parròquia ja rehabilitat. 

 
 
Registre 22127 
Sra. Núria Roig Mariana 
Sra. Elisabet Millà 
Sr, Jordi Raventós 
Sra. Mª Teresa Carbonell 
Per al grup socialista 
 

1. Quines prestacions tindrem de més respecte l’any passat amb 
l’augment tant espectacular de l’IBI?  

 
Deixi’m que ajorni la resposta per una mica més endavant, quan el 
projecte de pressupost l’haguem pogut discutir amb els portaveus, 
llavors veurem quines són les actuacions. En aquest moment no li puc 
avançar res. Primer, diguem-ne, el propi equip de govern ha d’acabar de 
concretar-ho i nosaltres volem també consultar i veure quines són les 
iniciatives i els suggeriments de la resta de portaveus dels grups 
municipals. 
 

2. Del que es recaptarà de més amb l’augment de l’IBI d’un 6% més el 
2,3% que es preveu que apujarà l’estat, quin serà el percentatge 
que es dedicarà a: 

* Sous de regidors i regidores? 
* Sous de funcionaris? 
* Serveis socials? 
* Subvencions a les entitats culturals d’Esplugues? 
* Immigració? 
 

Bé, el percentatge no és el 2,3, és un 2,12, per que el càlcul és que la 
base és 102 i sobre aquesta base de 102 es calcula el 6%. El resultat és 
un 8,12, i per tant, 2,12 seria la part que correspondria a l’Estat, i el 6 el 
que fèiem nosaltres.  
 
Els sous de regidors i regidores seran en principi els mateixos que tenim 
en aquests moments, excepte les revisions que puguin correspondre en 
el seu moment, si acordem això, relatives a l’IPC. Als sous dels 
funcionaris poden haver-hi variacions en funció de les negociacions 
col·lectives que s’estan portant a terme. No els hi puc en aquest moment 
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quin és el resultat, però en principi serien les mateixes que aquest 
exercici 2007, més l’increment de l’IPC que marca l’Estat, perdó, 
l’increment que marca la llei de pressupostos de l’Estat, que és un 2% i 
que no es correspon amb l’IPC.  
 
El mateix li diria per als sous de regidors i regidores, no seria l’IPC sinó 
el que hem fet habitualment, que és el mateix que s’ha marcat per als 
empleats públics.  
 
Quant a serveis socials, doncs hi ha una sèrie de propostes que també 
tenen els portaveus, en temes del SAD, del 100%, etc. hem d’acabar de 
discutir-les. Permeti’m també que ajorni aquesta resposta per a quan 
tinguem la informació més concreta, i quant a les subvencions a les 
entitats culturals d’Esplugues i immigració, doncs també les propostes 
concretes que també les podrem comentar més endavant.  
 
Per a l’alcaldessa 
 
Vam veure el debat d’ETV i vam entendre que tots els portaveus 
fins i tot el del PSC no estaven gens d’acord amb la forma 
desmesurada de procedir en la detenció d’un ciutadà d’Esplugues 
el passat 9 de novembre al migdia. És desproporcionat que per 
entregar una resolució judicial es tingui retinguda una persona 
quasi 24 hores en un calabós; és desproporcionat que se la 
presenti al jutge emmanillada, fent-la passar per un cordó policial i 
un gran desplegament de mossos i és desproporcionat que 
s’identifiqui al carrer a la porta del jutjat a la gent que esperava la 
seva sortida en llibertat. Quines mesures s’han pres o es pensen 
prendre perquè no es torni a repetir un abús d’autoritat d’aquesta 
magnitud tant per part dels mossos d’esquadra com per part de la 
policia local? 
 
Sra. Roig, Sra. Millà, Sra. Carbonell i Sr. Raventós, com la major part del 
ple, vostès també han estat aquí, la resposta no serà diferent de la que 
el nostre portaveu ja ha donat al portaveu d’Esquerra Republicana en 
una pregunta que feia referència a aquest cas. De fet, la intervenció que 
va fer el nostre portaveu a Esplugues TV no la fa a títol propi, sinó que la 
fa com a portaveu d’aquell grup municipal, per tant, no només representa 
la seva opinió particular, sinó que representa la de tot el grup municipal 
socialista, i per tant, les seves paraules ja són les nostres. Però sí que és 
veritat que això s’inicia per un requeriment del jutjat núm. 2 d’Esplugues, 
i per tant, aquí l’Ajuntament no hi té res, s’inicia per un procés com dic 
judicial. Nosaltres, tot el grup, té exactament la mateixa opinió, que és la 
que ha expressat o la que va expressar en TV el nostre portaveu, però a 
partir d’aquí és un tema que no depèn de nosaltres, i que per tant, el que 
podem fer és expressar també el nostre desacord en l’actuació 
desmesurada, però a partir d’aquí nosaltres no podem donar ordres, per 
que és una ordre que surt del jutjat. 


